



親愛的家長／監護人：

2018-2019 年度幼稚園新生報名須知

玫瑰崗幼稚園是一所具規模的幼稚園，全力推行三文四語學習，除了英文外、還有西班牙語和普通話。學校提供資優課程及多元化活動，教師以活潑授課方式，讓學生從快樂中學習，發展學生潛能。歡迎 貴家長瀏覽本校網站 www.rhs.edu.hk，以便了解本校之教學方針、課程等資料。另外家長亦可通過校網於 9 月 26 日上午 10 時正至 10 月 10 日午夜 11 時 59 分期間連結到購票通網站，預約遞交申請表時間及繳交報名費。

遞交申請表（必須攜帶購票通「確認電郵通知」親臨）

日期：2017 年 10 月 14 日（星期六）

時間：上午 8 時 30 分至下午 3 時正

地點：本校禮堂

報名時請出示有關 貴子弟之個人文件：

1. 已填妥之申請表、准考證及取錄證（請在適當位置貼上近照）
2. 已填妥之回郵地址表格（請以正楷填寫）
3. 出生證明書或宣誓紙副本乙張
*非本地兒童請遞交有效的入境處簽證影印本
4. 領洗紙副本乙張（只適用於天主教徒）
5. 購票通確認收據

* 本校現階段不接受郵遞報名

面試日期： 2017 年 11 月 4 日（面試時間將由校方安排）

請 貴家長留意有關報名及面試日期，並歡迎將有關資料轉贈給閣下之親友，讓他們的子女能有機會接受良好的教育。

此致

貴家長

玫瑰崗幼稚園
2017 年 7 月

備註： 班級 - 幼兒中心：兩歲幼兒班（二至三歲）
幼稚園：三歲幼兒班（三至四歲）、低班（四至五歲）、高班（五至六歲）
上課時段 - 上午班及下午班



July, 2017

Dear Parents/ Guardians,

Re: Registration of New Kindergarten Students 2018-2019

Rosaryhill Kindergarten is a well-established kindergarten. We aim in implementing tri-literacy and quadrilingual into our curriculum, where English, Cantonese, Putonghua and Spanish are introduced. Our school incorporates a variety of lively activities with the objective of allowing children to learn through play. Please visit our website: www.rhs.edu.hk for more information about the school campus and curriculum. Our school website also contains a link to Cityline which provides an Online Reservation system from 26th September at 10:00a.m. to 10th October at 11:59p.m. for parents to reserve a registration timeslot.

Please take note of the details as follows:

Submission of Application Form

(Must apply in-person and bring along the confirmation e-mail from “Cityline”)

Date : 14th October, 2017 (Saturday)

Time : 8:30am-3:00pm

Venue : School Hall

Parents should present the following documents:

1. Completed Application Form, Admission Form and Reply Slip.
(Duly completed and recent photo affixed on each form.)
2. Completed Mailing Address Form (IN BLOCK LETTER)
3. Duplicate copy of birth certificate or proof of identity
*Non-local students must submit photocopies of valid visa issued by the Immigration Department.
4. Duplicate copy of Baptism Certificate (Catholics only)
5. The printed confirmation e-mail (Receipt) from Cityline.

***Our school does not accept mail application at this time.**

Interview Day: 4th November, 2017 (Saturday)

Time for interview will be arranged by school.

Please take note of registration and interview date. Inform your relatives and friends about the date and other relevant information, so their children can benefit of our Kindergarten education and good facilities.

We look forward to having you in our school.

Ms. Anne Wong
Principal
Rosaryhill Kindergarten

Remarks: Grade: Child Care Section: Pre-Nursery (2-3 years old)
Kindergarten Section: Nursery (3-4 years old), Lower (4-5 years old), Upper (5-6 years old)
Sessions: AM Session and PM Session